
Protokół  posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich  
i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr 4/2007  w dniu 29.01.2007 

 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.30 zakończono o godz. 19.30 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Sławomir Maciaszek     
- Przewodniczący Komisji 

Obecny  

 2. 
  

Jerzy Springer     
 

Obecny  

 3. 
  

Irena Wojewódzka - Kucz     
           

Obecna  

4. 
 

Józef Sulikowski    Obecny  

5. Andrzej Zając 
 

Obecny  

6. Andrzej Wieczorek     
 

Obecny  

7. Ewertowski Wiesław    
 

Obecny  

8. Grzegorz Owczarzak 
 

Obecny  

      9. Jerzy Piasecki Obecny  

     10. Andrzej Bielecki Obecny 

 
 
 

Obecni wszyscy członkowie Komisji. 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Tomasz  Kranc- V-ce Starosta Powiatu Wągrowiec,  
 

2. Andrzej Sebastiański- Sekretarz Powiatu Wągrowiec, 
 

3. Wiesław Pieszchlewicz- Kierownik Centrum Pomocy Rodzinie. 
 

 
 

 
 

 



 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Powitanie Gości. 
 
1.2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji i protokołu z poprzedniego 

posiedzenia Komisji. 
 

1.3. Omówienie materiałów na sesję. 
 

1.4. Informacja o zaawansowaniu prac nad tworzeniem Domu Dziecka. 
 

1.5. Wypracowanie i przyjęcie opinii o projekcie  budżetu na 2007 r.  
 

 
2.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 
Na  wstępie Przewodniczący Komisji zapytał czy są uwagi do protokołu                   

z poprzedniego posiedzenia Komisji: Uwag nie było. Sekretarz Komisji zapytała Pana 
Piaseckiego by przybliżył swój wniosek z ostatniego posiedzenia Komisji dotyczącego 
przyznania środków dla I Liceum Ogólnokształcącego. Ponieważ na nowo na ten 
temat rozpętała się dyskusja, zmieniono treść pierwotnego wniosku. Propozycji było 
bardzo wiele, w efekcie z różnych propozycji sformułowano wniosek. Sporządzić 
harmonogram działań w zakresie doposażenia szkół w pomoce dydaktyczne. 
Przegłosowano jednomyślnie.   

Wszyscy Radni zgodni byli co do tego by Powiat uczestniczył finansowo                 
w obchodach 135- lecia szkoły. Dyrektor przedstawił Zarządowi swoje propozycje              
w zakresie wyposażenia w pomoce naukowe szkoły. Zarząd podejmie decyzję                     
o zwiększenie celowego budżetu dla szkoły. 

 Sekretarz Urzędu omawiał kolejno propozycje uchwały, które będą głosowane 
na Sesji 31.01.2007r. Są to punkty porządku obrad Sesji: 7, 8, 9, 10, 14, 15, 16, 17,18. 
Na pytania dotyczące przedstawionych uchwał przez Sekretarza, odpowiedział 
Sekretarz z V-ce Starostą odwrotnie. Najwięcej kontrowersji wzbudziła propozycja 
utworzenia Technikum (Ekonomicznego) przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych nr 
2. Po wyczerpującej dyskusji Komisja wypracowała wniosek. Uszczegółowić  
uzasadnienie projektu uchwały z uwzględnieniem kosztów kadrowych i rzeczowych, 
uruchomienia Technikum nr 2 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych, załączyć opinię 
Powiatowego Urzędu Pracy. 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wągrowcu omówił 
temat prac nad powstaniem Domu Dziecka. Bardzo burzliwa dyskusja wszystkich 
członków Komisji nie doprowadziła do ostatecznej akceptacji utworzenia Domu 
Dziecka, Radna Irena Wojewódzka- Kucz zdecydowanie powiedziała, że będzie 
bronić wspólnie z Komisją Zdrowia konieczności powstania Domu Dziecka                        
w Wągrowcu. Główną sprawą, z powodu której nie podjęto decyzji były zbyt   
wysokie koszty utrzymania 1 dziecka (ok.2.600zł) oraz płace kadry. Wypracowano                  
i przegłosowano wniosek. Dokonać analizy założeń powstania Domu Dziecka służące 
obniżeniu kosztów jego funkcjonowania dla 14 podopiecznych. Komisja po dyskusji 

 



wypracowała i przyjęła w drodze głosowania (7 radnych – za; 3 radnych - wstrzymało 
się)  opinię dotyczącą projektu budżetu na 2007 rok (załącznik do protokołu).  

  
3.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI 
 

Opinie  
 
1. Biorąc pod uwagę opinie i uwagi pozostałych komisji resortowych  

- Komisja Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii Powiatu  projekt budżetu 
na 2007 rok, wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu Wągrowieckiego                     
do uchwały nr 628/2006 z dnia 10 listopada 2006 roku,  opiniuje pozytywnie. 

 
  Wnioski 
 
1. Sporządzić harmonogram działań w zakresie doposażenia szkół w pomoce 

dydaktyczne. Przegłosowano jednomyślnie. 
2. Dyrektor I LO przedstawi Zarządowi swoje propozycje w zakresie wyposażenia 

w pomoce naukowe szkoły. Zarząd podejmie decyzję o zwiększenie celowego 
budżetu dla szkoły. 

3. Uszczegółowić  uzasadnienie projektu uchwały z uwzględnieniem kosztów 
kadrowych i rzeczowych, uruchomienia Technikum nr 2 w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Wągrowcu -  załączyć opinię Powiatowego Urzędu 
Pracy. 

4. Dokonać analizy założeń powstania Domu Dziecka służące obniżeniu kosztów 
jego funkcjonowania dla 14 podopiecznych. 

 
 

 
      Irena Wojewódzka - Kucz                                              Sławomir Maciaszek 

  ___________________________                        _______________________ 

           Protokołował / Protokołowała                             Przewodniczący Komisji 

 


